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Montellà i Martinet vol obrir una llar 
d’infants per garantir el futur de les escoles 
del municipi 

L'Ajuntament l'ubicaria a l'actual consultori mèdic i ha 
sol·licitat ajuda a la Diputació de Lleida per traslladar 
l'equipament sanitari 
  

 
Talarn durant la seva visita a Martinet. / J.P.O.  

Judit Pujol Odén (Martinet).- L’Ajuntament de Montellà i Martinet ha demanat 
ajuda per poder obrir una llar d’infants on actualment hi ha el consultori mèdic 
de Martinet. L’objectiu del nou equipament seria assegurar la continuïtat de les 
dues escoles que hi ha al municipi, la de Montellà i especialment la de Martinet, 
que té menys alumnes, i que els nens i nenes no es vegin obligats a traslladar-
se des de petits a altres municipis. Pel que fa al centre mèdic, l’objectiu seria 
traslladar-lo a la plaça de Sant Eloi. 



Tot plegat li ho ha explicat l’alcalde de Montellà i Martinet, Josep Castells, al 
president de la Diputació de Lleida, Joan Talarn, en una trobada mantinguda 
aquest dimarts a l’Ajuntament, en el marc d’una visita a diferents municipis de 
Cerdanya. En aquest sentit, des de l’equip de govern han demanat ajuda a 
l’ens provincial per poder dur a terme el projecte. 

Una altra de les peticions ha estat la construcció d’un nou accés a la caldera de 
biomassa que recentment s’ha instal·lat a Martinet. Actualment, el dipòsit 
s’abasteix a través de camions amb càrrega pneumàtica, però Castells ha 
apuntat que “no volem la càrrega pneumàtica, ja que es necessita un vehicle 
especial per portar-la i nosaltres tenim un camió i un remolc, és a dir que ho 
fem nosaltres mateixos i, de fet, tenim el magatzem de l’estella a 400 metres”. 

Tercera fase de la carretera de Lles 

Talarn també ha mantingut una reunió a Lles de Cerdanya amb el seu alcalde, 
Daniel Olivera, on encara està en marxa l’ampliació de la carretera que 
accedeix als diferents nuclis de població i a les pistes d’esquí nòrdic des de 
Martinet. Les dues primeres fases ja han finalitzat i la tercera podria començar 
aviat. 

Talarn i Olivera a la carretera de Lles. / DDL  

El president de la Diputació de Lleida ha apuntat que “volem començar tan 
aviat com sigui possible, ja que aquesta tercera fase és necessària perquè és 
la que dona continuïtat als accessos als cinc nuclis de població del municipi”. 
Tot i admetre que “no hi ha un calendari establert”, ha assegurat que “sí que hi 
ha una voluntat per fer-ho i, de fet, ja hem quedat que parlaran amb el diputat 
de Serveis Tècnics per veure com ho podem encarar”. 

La jornada de Talarn a Cerdanya ha continuat amb una visita a Bellver de 
Cerdanya i a Prats i Sansor. 



 


